
Referat for møte i Studenthovedstaden 

 

Sted: Villa Eika, Problemveien 5  

Tid:  25.11.2024 kl. 14.00-15.00 

 

Til stede på møte:  

Leder av Velferdstinget i Oslo og Akershus, Oliwia Skowron 

Leder av Studentparlamentet ved UiO, Sondre Klungland  

Leder av Studentparlamentet ved OsloMet, Amalie Fadler Opdal 

Representant fra BI Studentorganisasjon, Jo Hammervold 

Leder av Studentunionen Kristiania Oslo, Didrik Lundgren Hovseter  

Leder av Det Norske Studentersamfund, Petter Sæterøy 

Leder av Kjellerpubnettverket på UiO, Daniel Fjell Riisnæs  

En representant fra OSI – Jamil Dost og Truls Vestnes  

Nestleder av SiOs hovedstyre, Andrine Breiner Johansen 

 

Observatør, Celine Lyngås Sataøen, samarbeidsansvarlig i Velferdstinget og på vegne av Rådet for de 

mindre 

Representant fra Oslo kommune, Tine Tång Engvik 

Representant fra Punkt Oslo, Ida Laustsen   

 

Dagsorden: 

 

1) Valg av møteleder og referent 

a) Innstilt møteleder: Oliwia Skowron 

b) Innstilt referent: Henriette Seim 

 

2) Godkjenning av innkalling og dagsorden  

Forslag til vedtak: Innkalling og dagsorden godkjennes. 

 

3) Orienteringsrunde og erfaringsutveksling 

Det tas en runde rundt bordet for orientering og erfaringsutveksling. 

Referat:  

Kjellerpubnettverket: rolig semester. Jobber med å utarbeide etiske retningslinjer. H25 fadderuke er i 

planleggingsfase.  

VT: tid på seksuell helse, det jobbes for å utvikle et kurs. Skal på ShoT seminar i Bergen for å jobbe frem 

hvordan neste undersøkelse skal se ut. Jobber med Oslo budsjett, to punkter: 1. Psykisk helse og 2. 

Tannlege refusjon.  

OSI: mye aktivitet. HS har jobbet med strategier, økonomisk og påvirke politisk. Sliter med anlegg. Kunne 

tatt inn flere studenter om de hadde hatt anlegg. 

OsloMet: rekord i valgoppslutning. Jobber med studentombud, vil ha en 100% stilling til. Vedtak i desember. 

Vi har julegrantenning 3. desember. OsloMet sine karrieretjenester legges ned. 

De mindre: ikke noe å melde. 

SiO: deltatt på samskipnadsmøte – Eilif ble valgt inn som styremedlem i samskipnadsrådet. Åpnet helsehus 

på Nydalen BI. Jobber med budsjett 2025.  

DSN: seminar med administrasjonen, mange store arrangement med USA valg. Valg av ny styreleder og 

direktør, jobber med overlapp.  

UiO: velger ny rektor. Planlegger studentvalg til våren.  

BI: styret ble satt sent, tidlig i perioden. Fastsatt en aktivitetsplan, jobber med å engasjere enda flere 

studenter.  



HK: mange eventer, startet tre studentpubber. Snakket mye med næringsetaten om hva som er regler for 

studentpuben. Konkurrerer med OSI om å få baner. Fått inn nye frivillige til neste år. Avlyste Kristiania til 

fjells, jobber med å planlegge på tvers av BI og HVL. Planlegger fadderuke, vanskelig å få sponsorer.  

 

 

4) Studentmelding i Oslo 

Vi ønsker å invitere Studenthovedstaden til å gi sine innspill til studentmeldingen som skal legges 

frem i Oslo kommune. Tine Tång Engvik, som er prosjektleder for studentstrategien i Oslo, og Ida 

Laustsen fra Punkt Oslo kommer for å orientere Studenthovedstaden om arbeidet. 

Referat:  

De snakker om et initiativ hvor de inviterer næringslivet til å åpne dørene for studentene.  

Skal temaplanen på høring? Oppdatert kunnskapsgrunnlag.  

Skal ikke være tiltak i denne planen – ikke bestemt om den skal på høring. 

Spørsmål om intensivordninger (som gavekort for å flytte til byen)– under arbeid i finansbyråden.  

Punkt Oslo jobber med å åpne dørene og inviterer til dialog om hvordan koble næringsliv, gründere og 

studenter.  

Spørsmål om studentråd i kommunen – det er Studenthovedstaden en plan på.  

 

5) Eventuelt 

Meld gjerne inn saker til eventuelt på forhånd. 

 

Kristiania spør om medlemsfordeler – kan man drive stordriftsfordel med å få tak i medlemsfordeler?  

Studentkalenderen gjør dette i dag, kan man drive dette fra studentene?  

Hva slags samarbeid er det tenkt? Uteliv og mat primært. Men også briller, Akademika osv.  

 

 

 


